
 
   

 

Opsummering 

Det er vores vurdering at der forsat er et stort behov for den 

boligsociale indsats som NørrebroByggerne udfører dels ift. fællesskab 

og støtte til børn, unge og familier i de almene afdelinger, dels ift. 

brobygningen og koordineringen mellem forvaltninger, indsatser, 

foreningsliv og på tværs af de almene boligafdelinger. 

 
Skema 
 

Spørgsmål Svar  

Hvad er de største udfordringer i 

området? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Der er en lav tilslutning til flere af 

Nørrebros folkeskoler, hvilket 

svækker sammenhængskraften. 

 

Vi oplever en mangel på relevante 

tilbud og opsøgende indsats over 

for udsatte drenge under 18 år, 

specielt på Indre Nørrebro. 

Herunder manglende samarbejde 

mellem forvaltningerne. 

 

Vi har boligområder med familier 

der forsat har brug for støtte fra en 

boligsocial indsats. 

 

Der er et behov for understøttelse 

af at flere unge kommer ind i 

positive fritidsfællesskaber som 

f.eks. foreningsliv og fritidsjob. Dvs. 

et behov for forsat fritidsjobindsats 

og mentorer ift. overgang til 

fritidsliv 

 

Vi ønsker en særlig indsats 

(fokus/deltagelse) overfor 

boligafdelinger med under 1.000 
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 beboere med nøgletal, der 

indikerer behov for en indsats. 

 

Har Lokaludvalget allokeret ekstra 

ressourcer i området – og til hvad? 

Lokaludvalget har afsat 13.000 kr. til 

at afholde en workshop i marts 

2025 sammen med Nørrebro- 

Byggerne. Formålet er en dialog 

med bydelens almene 

afdelingsbestyrelser, alment 

netværk, Lokaludvalget og udvalgte 

aktører fra foreningsliv og 

civilsamfund på Nørrebro om 

fremtidens delaftaler under 

NørrebroByggerne og muligvis 

allerede nu få tilkendegivelser fra 

eksterne aktører om fremtidigt 

samarbejde. 

 

Er der særlige målgrupper, 

udfordringer eller samarbejder, som 

det er særligt vigtigt, at 

helhedsplanen lægger vægt på i den 

kommende 

prækvalifikation/helhedsplan? 

Børn, unge og familier i 

boligområderne. 

 

 

 

 

 

Hvordan kan helhedsplanen bedst 

understøtte/supplere lokaludvalget 

arbejde? 

Ved vores løbende samarbejder og 

dialog - og ved forsat at deltage i 

Børne/Unge-netværk Ydre 

Nørrebro, som vi driver. 

 

Har I nogen input til bolig- 

organisationens mulige valg af nye 

boligafdelinger til helhedsplanen i 

området? Her overvejes Ågården. 

Er der nogen boligafdelinger, som 

ikke er inkluderet, I vurderer er 

relevante at inkludere i 

helhedsplanen? 

Vi synes det er oplagt at Ågården 

kommer med igen. Optimalt også 

Den Grønne Trekant og 

Mjølnerparken.  

 

Vi oplever manglende deltagelse 

fra Bo Vita afdelinger, selv om vi 

vurderer, at der er et behov. 

 

Er der særlige medarbejdere i 

lokaludvalget, som bør være 

helhedsplanens kontaktpersoner ifm. 

med det kommende arbejde? 

Karoline Siemen, bm0x@kk.dk 

Tlf: 20593958 
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